

PROGRAM BOOK PROGRAMMHEFT



SYNCHRONIZED SKATING
BavariaCup

March 18, 2023



Icerink Hoechstadt a.d. Aisch

International Competition for
Synchronized Skating

www.bavariacup.eu

EUROPA ZU GAST IN HÖCHSTADT!

Liebe Sportler, Betreuer, Offizielle und Gäste,

Servus on Ice! Wir heißen Euch alle ganz herzlich willkommen zum Bavaria Cup!

Es ist uns eine große Freude erstmals einen Synchroneiskunstlauf Wettbewerb bei uns im schönen Aischgrund in der Mitte Europas austragen zu dürfen.

Wir bedanken uns ganz herzlich bei 35 Teams aus 10 Nationen, die uns das Vertrauen schenken und sich zu unserer Premiere angemeldet haben! Unser Ziel ist es, diese Veranstaltung längerfristig zu etablieren und Ihr alle tragt bereits einen großen Teil dazu bei.

Gemeinsam geplant, gemeinsam vollbracht:

Wir sind ein Team aus 5 ehrenamtlichen Synchroneiskunstlaufbegeisterten, die diese Veranstaltung ins Leben gerufen haben. Die 3 Höchstädter sind sogar selbst noch aktive Synchro-Läuferinnen, die 2 Dresdner Damen bereichern uns mit ihrem großen Erfahrungsschatz in der Wettkampforganisation. Ohne sie wäre es definitiv nicht möglich gewesen dies in der Kürze der Zeit so derart professionell zu organisieren.

Unser gemeinsamer Dank geht an:

- unseren Schirmherren, den Innenminister des Freistaats Bayern, Herrn Joachim Herrmann
- die Stadtverwaltung Höchstadt, unter Leitung unseres Bürgermeisters, Herrn Gerald Brehm – insbesondere die Mitarbeiter des Sportzentrums und des Bauhofs
- den Eissportverband aus NRW für die unkomplizierte und Hilfe bei der Bereitstellung der Wettkampftechnik für unseren Bavaria Cup
- den bayerischen Eissportverband BEV für die finanzielle Unterstützung
- alle Helfer und Ehrenamtliche ohne die eine Veranstaltung in dieser Größenordnung schlichtweg nicht funktionieren würde

Wir wünschen den Teams einen wunderschönen Wettkampftag & viel Erfolg - und allen eissportbegeisterten Zuschauern viel Vergnügen bei den wunderbaren Darbietungen!

Nadja Müller, im Namen des Organisationskomitees

EUROPE AS A GUEST IN HÖCHSTADT!

Dear athletes, coaches, officials and guests,

Servus on Ice! We would like to welcome you all to the Bavaria Cup.

It is a great pleasure for us to host a synchronized figure skating competition for the first time in our beautiful Aischgrund Area in the middle of Europe.

We would like to thank 35 teams from 10 nations who have put their trust in us and registered for our premiere! Our goal is to establish this event in the long run and you all are already contributing a big part to it.

Planned together, accomplished together:

We are a team of 5 volunteer synchronized figure skating enthusiasts who created this event. The 3 from Höchstadt are even still active synchro skaters themselves, the 2 ladies from Dresden enrich us with their wealth of experience in organizing competitions. Without them it would definitely not have been possible to organize this so professionally in such a short time.

Our common thanks go to:

- our patron, the Minister of the Interior of the Free State of Bavaria, Mr. Joachim Herrmann
- the city council of Höchstadt, under the leadership of our mayor, Mr. Gerald Brehm - especially the employees of the sports center and the building yard
- the ice sports federation from NRW for the uncomplicated and help with the supply of the competition technology for our Bavaria Cup
- the Bavarian Ice Sports Association BEV for the financial support
- all helpers and volunteers without whom an event of this magnitude would simply not work

We wish the teams a wonderful day of competition & much success - and all ice sports enthusiastic spectators a lot of fun with the wonderful performances!

Nadja Müller, on behalf of the organizing committee

Liebe Gäste, liebe Sportlerinnen und Sportler!

Ich begrüße Sie herzlich zum 1. Bavaria Cup im Synchron-Eiskunstlauf in Höchstadt an der Aisch. Dies ist ein bedeutendes Ereignis für den Synchron-Eiskunstlauf und für unsere Stadt, da erstmalig eine Veranstaltung dieser Größenordnung in Franken stattfindet. Als Mittelzentrum in der Europäischen Metropolregion Nürnberg sind wir stolz darauf, heute Ihr Gastgeber sein zu dürfen.

Ermöglicht haben den heutigen Wettkampftag die Verantwortlichen und Aktiven des Höchstadter ESC, der mit über 1.100 Mitgliedern in neun Sparten der mitgliederstärkste Sportverein unserer Stadt ist. Mit viel Herzblut, Energie und Engagement haben sie dieses Sportereignis ins Leben gerufen, konzipiert und professionell umgesetzt.

Und der Erfolg gibt ihnen Recht. Über 50 Mannschaften aus 12 Nationen haben sich für die Teilnahme beworben, und ein großer Teil davon bereichert heute unser Liga-erfahrenes Eisstadion mit internationalem Flair. Gerne bieten wir eine Bühne für Menschen aus aller Welt, die eines verbindet: Die Leidenschaft für den Sport und ein friedliches und kreatives Miteinander. Genießen Sie sportliche und tänzerische Höchstleistungen zu wunderbarer Musik.

Ich bin sicher, dass alle Sportlerinnen und Sportler hart gearbeitet haben, um hier zu sein und ihr Bestes zu geben. Wir wünschen Ihnen allen viel Erfolg und das Gefühl, Teil einer großartigen Sportgemeinde zu sein. Lassen Sie uns gemeinsam einen unvergesslichen Wettbewerb und inspirierende Stunden erleben und behalten Sie unsere schöne Stadt und ihre Bürgerinnen und Bürger in guter Erinnerung. Auf ein baldiges Wiedersehen!



Mit herzlichen Grüßen Ihr

Gerald Brehm (1. Bürgermeister der Stadt Höchstadt a.d. Aisch)

Dear athletes, coaches, officials and guests,

I would like to welcome you to the 1st Bavaria Cup in synchronized figure skating in Höchstadt an der Aisch. This is an important event for synchronized figure skating and also for our city, as it is the first time that an event of this magnitude takes place in Franconia. As a medium-sized city in the European Metropolitan Region of Nuremberg, we are very proud to be your host today.

Today's competition day has been made possible by the responsible persons and active members of ESC Höchstadt, which is the sports club with the largest number of members in our city with more than 1,100 members in nine ice and water divisions. With a lot of heart and soul, energy and commitment, they created, conceived and professionally implemented this sports event.

And the success proves them right. More than 50 teams from 12 nations have applied for participation, and a large part of them now enriches our league-owned ice stadium with international flair. We are happy to offer a stage for people from all over the world who have one thing in common: The passion for sports and a peaceful and creative togetherness. Enjoy top sporting and dancing performances to wonderful music.

I am sure that all athletes have worked hard to be here and give their best. We wish you all great success and the feeling of being part of a great sports community. Let's have an unforgettable competition and inspiring hours together and keep fond memories of our beautiful city and its citizens. See you soon!

Yours sincerely

Gerald Brehm (1st Mayor of the City of Höchstadt a.d. Aisch)

Timetable Competition/Zeitplan Wettkampf 18.03.2023

15:15 - 15:40	Opening ceremony on ice Eröffnungszeremonie auf dem Eis	
16:00 – 16:18	Non ISU Novice	(10-15 years/Jahre)
16:33 – 17:09	Juvenile	(6-13 years/Jahre)
17:24 – 18:15	Adult	(18+/21+ years/Jahre)
18:15 – 18:34	Adult ISU	(25+/28+ years/Jahre)
18:49 – 20:50	Mixed Age	(no age limit/keine Altersvorgaben)
21:05 – 21:26	Junior ISU	(13-19 years/Jahre)
21:40 – 22:15	Award ceremony on ice Siegerehrung auf dem Eis	
22:15 – open end	Party on ice (+fotobox) for competition participants Party auf dem Eis (+Fotobox) für Wettkampfteilnehmer	



SYNCHRONIZED SKATING
BavariaCup

Teams

Juvenile



Munich Fantasy / Music Free Program: Moana Soundtrack



Team Illumini's / Music Free Program: Illumielle





Munich Mystery / Music Free Program: Circle of life



Team Prima / Music Free Program: Celtic Dance





Team Berlin Minis / Music Free Program: Edward Scissorhands



Skating Graces / Music Free Program: Mulan



Non ISU Novice



Ice Starlets / Music Free Program: Arcane



Team Illuminice / Music Free Program: Kung Fu Panda





Team Trend / Music Free Program: Victory



Mixed Age



New Horizons / Music Free Program: Burlesque





Ice Rockers / Music Free Program: Just like fire



Cool Sensation / Music Free Program: Cruella da Vil





Team Diamonds / Music Free Program: Awoo



Team Illuminique / Music Free Program: Raya and the last dragon





Team Shooting Star / Music Free Program: Majestic Flight



Munich Synergy / Music Free Program: Assassin's Tango





Rising Roses / Music Free Program: The Princess



Team DIN / Music Free Program: Game of Survival





Flying Angels / Music Free Program: Batman



Team Skadi / Music Free Program: Pirates of the Caribbean Medley





United Angels / Music Free Program: California Dreaming



Team Hysterique / Music Free Program: Battaglia





Ice Bees / Music Free Program: Confident



Adult



Blue Unicorns / Music Free Program: Nothing else matters





Red Sunshine / Music Free Program: Respect



Bumble Bee / Music Free Program: Run boy run





Lemon Ice / Music Free Program: Grande Amore



Goldies / Music Free Program: Dear future husband





Cool Dreams Crystal / Music Free Program: Like a prayer



Adult ISU



Munich Liberty / Music Free Program: I will follow him





Jääleidit/ Music Free Program: La vida es un carnaval



Blue Sparkles / Music Free Program: Survivor



Junior ISU (FP only)



Team Gemini / Music Free Program: And Just Like That



Team Illuminettes 2 / Music Free Program: Hokus Pokus





Munich Destiny / Music Free Program: Tainted love



Stadt- und Kreissparkasse
Erlangen Höchstadt Herzogenaurach



FESER GRAF
HÖCHSTADT

BIO am VogelEck
... natürlich gut



Lin Bay
DESIGN

